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Enkel fråga - Ekogas och bolagets verksamhet 
Den 5 oktober annonserade Svea Vind Offshore att de hade slutit avtal med 
Gävle Hamn om att starta en vätgasfabrik inom eller nära hamnområdet. 

Avsikten är att förse lastbilar och eventuellt stålindustrin med vätgas, det vill 
säga verka på samma marknad som Ekogas. 

Ekogas har haft svårt att nå lönsamhet – samt att de ska betala tillbaka de 
erhållna aktieägartillskotten genom utdelningar inom några år. Indikationen är 
med andra ord att Ekogas når lönsamhet inom kort enligt tidigare prognoser 
från bolaget. 

Min enkla fråga till ordförande i Ekogas AB är: 

- På vilket sätt påverkar Vätgasfabriken Ekogas förutsättningar att nå 
lönsamhet enligt bolagets prognos. 
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